
Звiт депутата
Кегичiвськоi селищноi ради VIП скликання за 2020 - 2022 роки

ПиВоВАРА Вiталiя Миколайовича

Я, Пивовар Вiталiй Миколайович, обраний депутатом Кегичiвськоi
селищноi ради VIII скликання вiд полiтичноi партii (БЛОК СВIТЛИtIНОi
(РАЗОМ!). У своiй депутатськiй дiяльностi керуюся Конституцiею Украiни,
Законами Украiни <Про статус депутатiв мiсцевих рад), <Про мiсцеве
самоврядування в Украiнi>>, Регламентом Кегичiвськоi селищноi рdди, а також
iншими нормативними документами.

економiчноi ситуацii в громадi. I_Iдо роботу я BiB, координуючi своi дii
з депутатами полiтичноi партii кБЛОК СВIТЛИЧНОi (РАЗОМ!) селищноi

ради та постiйними комiсiями селищноi ради.
Вiдповiдно до пропозицiТ робочоi групи з пiдготовки I cecii селищноi ради

та новообраних дегryтатiв щодо утворення та обрання голiв постiйних комiсiй
Кегичiвськоi селищноi ради VIII скликання, мене було обрано головою
постiйноi KoMicii з питань земельних вiдносин, охорони навколишнього
природного середовища та будiвництва. Протягом звiтного перiоду мною
проведено 26 засiдань постiйноi KoMicii, но яких розглянуто 6486 заяв
та опрацъовано 5478 проектiв рiшень. Ретельно вивчав заяви та звернення,
опрацьовував зауваження та брав участь у обговореннi питань, якi вносились
на розгляд постiйних комiсiй та пленарних засiдань сесiй. Також брав участь
в б -ти спiльних засiданнях постiйних комiсiй селищноi ради.

В 2020 - 2022 роках був присутнiм на 31 пленарному засiданнi cecii
Кегичiвськоi селищноi ради. Як депутат пiдтримав yci питання,
якi розгляд€Lлись на сесiях селищноТ ради, зокрема, це питання соцiально -
економiчного розвитку громади, питання земельних вiдносин, вирiшення
низки бюджетних питань, затвердження Програм та iнше. Був спiвучасником

розробки Комплексноi природоохоронноi програми покращення екологiчного
стану населених пунктiв територii громади на 202| piK. Мною пiдтримана
iнiцiатива Кегичiвського селищного голови щодо збереження властивих угiдь
для стацii перебування бабака та недопущення розорювання. територiй,
де мешкас ця унiкальна тварина, яка занесена до Червоноi книги Украiни,
як наслiдок, 30 червня 2021 року Кегичiвською селищною радою прийнято

рiшення пПро надання дозволу на розроблення технiчноТ документацii
iз землеустрою щодо резервування цiнних для заповiдання територiй
та об'ектiв>. Технiчна документацiя iз землеустрою щодо резервування цiнних
для заповiдання територiй та об'ектiв площею 252,0000 га затверджена

рiшенням КегичiвськоI селищноi ради вiд 29 жовтня 2О2I року.
На сьогоднiшнiй день обмеження у використаннi вищевказаних земелъ вже
вiдображено в,,Щержавному земельному кадастрi.



Актуальним i вiдкритим багато poKiB поспiль зzlпишutлося питання
поводження з побутовими вiдходами у районi, а тепер i в громадi. Однiею
iз Moik передвиборчих обiцянок було сприяння щодо розроблення проекту
землеустрою щодо вiдведення земельноi дiлянки для будiвництва
i обслуговування полiгону твердих побутових вiдходiв, а також розроблення
проекту землеустрою щодо вiдведення земельноi дiлянки длЯ будiвництва
каналiзацiйних очисних споруд. rЩепутатський корпус Кегичiвсъкоi селищноi

ради VIII скликання та селищний голова Антон .Щоценко, член Блок
Свiтличноi Разом врештi - решт зрушили це питання з мертвоi точки - ККП
кКегичiвка-Сервiс плюс) надано у постiйне користуваннrI земельну дiлянку
загальною площею 4,0000 гектара для будiвництва полiгону твердих

побутових вiдходiв.
Приймав активну участь у розробленнi Програми розвитку земельних

вiдносин, рацiон€Lльного використання та охорони земель на територii
Кегичiвськоi селищноi ради на 202| - 2024 роки, яка затверджена рiшенням
XIV cecii VIII скликання вiд 30 липня 2021 року Ns 2202. В рамках проекту

<<Чисте довкiлля> профiнансовано органiзацiю благоустрою населених пунктiв
громади з бюджету селищноi ради в cyMi 4528,7 тис. грн.

У перiод, коли це дозволяло зонування, проводив особистий прийом
громадян. Всього до мене, як депутата, звернулося 2З громадянина.

На звернення намагався якнайшвидше вiдреаryвати та шукати шляхи
вирiшення на поставленi передi мною питаннrI. ,Щля вирiшення проблемних
питанъ цромадян звертався за пiдтримкою до Кегичiвського селищного

голови, депутатського корпусу та вiдповiдних служб селищноi ради. Питання,

що порушувutлися у зверненнях громадян стосувались: земельних вiдносин -
16, соцiального захисту - 2, охорони здоров'я - 2, комун€tльного господарства

2, екологii та природних pecypciB 1. Вирiшено позитивно 19,
на 4 звернення наданi роз'яснення. KpiM того, 01 грудня202| року о 15.00 год.

бу;rа проведена зустрiч з мешканцями виборчого округу. На зустрiч прибуло
21 громадянин. В ходi зустрiчi вiдбулася розмова в формi дiалогу, пiд час якоi
вiдбулось обговорення наг€Lльних проблем та планiв на майбутне. Виборцiв
найбiлъше хвилювагIи питання щодо ремонту дорiг мiсцевого значення,

надання матерiальноi допомоги на лiкування, питання вивозу твердих
побутових вiдходiв з приватного сектору тощо.

Брав активну участь у благодiйних, культурних та спортивних заходах
громади.

На rкаль, вiйна внесла своi корективи у наше повсякденне життя та я, як
депутат селищноi ради, з перших днiв вiйни передавав вiйськовослужбовцям
з рiзних пiдроздiлiв ЗСУ, якi дислокуються на Харкiвщинi турнiкети, тактичнi
аптечки, медичнi препарати (кровоспиннi, знеболюючi, жарознижуючi),



автомобiля для потреб ЗСУ - один позашляшовик (Renault Duster) та один
пiкап (Volkswagen Amarok). Також надавав фiнансову допомогу, допомогу у
виглядi речей, взуття, продуктiв харчування, засобiв гiгiени, лiкiв тощо
лiкарням, якi спасають життя вiйськових i цивiльних та деокупованим
населеним пунктам Харкiвщини.

Спрямовував свою дiяльнiсть на допомогу внутрiшньо перемiщеним
особам громади.

Спiвпрацював з Благодiйною органiзацiею <УкраiЪський Благодiйний
Альянс>> та Благодiйним фондо, <Даруй ,Щобро>.
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